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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

De heer Van de Ven (voorzitter), de dames Eikelenboom (SP), Immink (Pro 
Actief Goirle) en Naaijkens (VVD) en  
De heren E. Schellekens (Lijst Riel Goirle), B. Schellekens (LRG), C. Pelkmans 
(LRG), Oosterwijk (PAG), De Laat (SP),  Couwenberg (Lijst Couwenberg), 
Swaans (VVD), Van Baal (PvdA),Van der Put (PvdA), Hendrickx (CDA) en De 
Rooij (CDA). 
Burgemeester Rijsdorp en de wethouders Verhoeven, Van Groenendaal, 
Sperber en Van der Heijden 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-commissievergadering/2013/09-oktober/19:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.       Raadsvoorstel programmabegroting 2014 
Standpunten fracties: 
 
Algemeen en hoofdstuk 1 en 2 en 3 (programmabegroting) 
LRG Geeft complimenten voor de begroting. 

De Tennisvereniging Riel is niet opgenomen  in de begroting. Door rechterlijke uitspraak is 
de gemeente Goirle verplicht bij te dragen. Het feit dat het niet is opgenomen in de 
begroting mag niet tot vertraging leiden. 
De uitvoering van het GVVP is niet in de begroting opgenomen. Verwacht wordt wel dat als 
het plan binnenkort wordt vastgesteld, de uitvoering ook ter hand wordt genomen. 
Bij de voorjaarsnota is al aangegeven dat men het bedrag voor de raadzaal hoog vindt. Men 
verwacht een betere onderbouwing. 

CDA Maakt ook complimenten over de begroting. Met betrekking tot de raadzaal is bij de 
voorjaarsnota is al aangegeven dat er een betere onderbouwing moet komen. 
Intergemeentelijke samenwerking heeft de aandacht van het CDA. Gemist wordt de 
efficiëntie. Welk voordeel wordt behaald? 
Is iets minder negatief gestemd over de meerjarenperspectieven. Vaak valt dat mee. We 
moeten het niet somberder maken dan dat het is. 

PAG Begroting wordt ieder jaar beter en handzamer. Verwacht dat er nog een uitgewerkt 
voorstel komt voor de raadzaal. Voor stimulering van de economie is de vraag wat de halve 
fte extra capaciteit die in de begroting is opgenomen gaat doen en wat die gaat opleveren. 

VVD Er is een mooi overschot, maar dat is met het oog op de mogelijke toekomstige tekorten 
ook goed. De kwaliteit van het bestuur neemt toe. Dat is belangrijk. In de richting van 
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mevrouw Huijbrechts van Krachtig Bestuur in Brabant moet dit een duidelijk signaal zijn. 
Verwacht dat er nog een onderbouwing komt voor het krediet voor de raadzaal. 

PvdA Geeft complimenten voor de begroting zelf. Heeft deze met plezier gelezen. Wij hebben daar 
stappen gezet. Verder weinig opmerkingen over de begroting. Het college maakt terecht 
een pas op de plaats. Bescheidenheid is gepast. Ook komen er verkiezingen.  
Vraagt naar de voortgang van de TWM. 
Heeft zich geërgerd aan het voorstel met betrekking tot de inrichting van de raadzaal. De 
tekst is nog steeds hetzelfde als in de voorjaarsnota. Erg prematuur. Dit moet niet in de 
begrotingswijziging staan. De raad moet nog apart besluiten over het ter besteedbaar zijn 
van het krediet. 
Vraagt naar de hogere bijdragen voor Hart van Brabant en Midpoint. Zijn deze 
onontkoombaar of komen hier nog stukken over? 

SP De SP lijkt het niet nodig om in 2014 een woonbehoefteonderzoek te doen. Dit kan worden 
doorgeschoven naar 2015, gezien de huidige cijfers. 
Ook de SP spreekt complimenten uit voor de leesbaarheid van de begroting en de 
beantwoording van de vragen. De SP zet kritische kanttekeningen bij de investering in de 
raadzaal. Gezien de ontwikkelingen van taken die naar de gemeente komen, lijkt het niet 
wenselijk nu hierin te investeren. 
Voor de schanskorven staat er nu een mooier plan in de begroting dan in de voorjaarsnota. 
Er wordt ingezet op economische ontwikkeling. 5 nieuwe bedrijven moeten zich vestigen. Is 
dit streven onderbouwd? 

 
 
Hoofdstuk 4 financiële begroting 
CDA Op pagina 39 is een pm post genoemd voor extra BOA-toezicht. 

Is er een relatie met de post voor openbare verlichting met het eerder door de raad 
beschikbaar gestelde budget?Mist financiële doelstellingen rond de samenwerking. 
Het CDA blijft het een doorn in het oog dat zoveel geld wordt besteed aan het innen van 
hondenbelasting. 

PAG De rekenrente is verlaagd in de algemene dienst, maar niet bij reserves en voorzieningen. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan door als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De burgemeester licht toe dat met een werkgroep de functionaliteiten voor de raadzaal bekeken worden. 
Voordat ook maar enig bedrag wordt uitgegeven krijgt de raad een onderbouwd voorstel waar de raad het fiat 
aan kan geven.  
De pm-post voor BOA toezicht wordt nog ingevuld. Er zijn nieuwe eisen aan taken en opleiding. Er wordt aan 
een oplossing gewerkt met Oisterwijk en Hilvarenbeek. 
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Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat nog niet duidelijk is over welke bedrag het bij de renovatie van de 
tennisbanen gaat. Daarom is dit nog niet opgenomen in de begroting. Wij houden ons aan de uitspraak, dus dit 
loopt geen vertraging op. 
Het uitvoeringsprogramma van de GVVP loopt geen vertraging op. In 2014 worden daar nog gelden voor 
vrijgemaakt om in 2014 maatregelen uit te voeren. 
  
 
3.  Raadsvoorstel afvalstoffenheffing en reinigingsrechten 2014 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Merkt op dat de 100% kostendekkendheid niet gehaald wordt. Er wordt gebruik gemaakt 

van de egalisatiereserve.  
CDA Heeft al eerder aangegeven dat het inzamelen van plastic huis-aan-huis bevorderd moet 

worden. 
PAG De afgelopen jaren kon het tarief gematigd worden, omdat de verwerkingskosten daalden. 

Vragen zich daarom af waarom beroep moet worden gedaan op de egalisatiereserve. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk  naar de gemeenteraad. 
 
 
4.  Raadsvoorstel hondenbelasting 2014 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Couwenberg Vraagt zich af of het nodig is zoveel belasting te heffen, gezien het verschil tussen 

inkomsten en uitgaven. 
CDA Geeft aan dat er een overschot op de begroting is.  
PAG Bij de invoering van de hondenbelasting is afgesproken dat wat binnenkomt wordt 

uitgegeven aan beleid dat relatie heeft met honden. 
SP Vindt dat de hondenbelasting kostendekkend moet zijn. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk  naar de gemeenteraad. 
 
5.  Raadsvoorstel rioolheffing 2014 
Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk  naar de gemeenteraad. 
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6. Raadsvoorstel leges 2014 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Stelt vragen bij de stijging van de leges voor de omgevingsvergunning. 
Lijst Couwenberg Sluit zich aan naar de opmerkingen van CDA 
PAG Geeft aan dat er sprake is van vast beleid. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
7. Raadsvoorstel precariobelasting 2014 
Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 
10. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  20.45 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van 21 november 2013  
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Brede Commissie  
Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 
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